

光電系博士學位候選人公開演講申請表

Public Presentation Application Form for Ph.D. Candidates (Department of Photonics)

*本表請盡量於預定畢業之學期初向當學期之專討老師申請，以方便安排日期。
Please submit this application form to the instructor of the seminar course at the beginning of the semester in which you plan to graduate.

申請人 Applicant : _____ 學號 Student ID : _____

年級 Grade : The _____th semester

申請資格 Eligibility -- 已完成下列 the following requirements have been completed :

1. 資格考已通過 2 科。

Passing the qualifying exams of 2 professional subjects

2. 已修滿規定之 22 學分 [選讀生 46 學分(97 年以後入學者改為 40 學分)]。

Earn at least 22 credits from approved courses (46 credits for direct pursuit of PhD degree, while 40 credits for the PhD students who admitted to the department after 2008).

3. 論文發表 Journal publications : (請勾選 please check)

(1) 已發表 2 篇以上符合規定之論文。

More than 2 approved journal papers have been published.

(2) 已發表 1 篇符合規定之論文，另 1 篇為 accepted 且符合規定之論文。

One approved paper has been published, and another approved paper has been accepted.

指導教授 Thesis advisor : _____ (親簽 Signature)

 可安排 Date available, arranged on _____ year/_____ mm/_____ dd

*演講題目請申請人最遲於演講日一週前給予授課老師或助教。

Please submit the title of presentation to the instructor or TA of the seminar course at least one week before the date of presentation.

本學期已無時段 No date available for this semester

(至系辦申請 Please contact the Dept. staff)。

註：本表簽妥後交至系辦留存至畢業。(重複用紙可)

Please submit this application form with signature to the Department office.

當年專討授課老師 Instructor of the seminar course : _____ (Signature)